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¥ bez z‡vazk!
¥ plat’te, jen kdy"  vyu" ’v‡te
¥ cena od 35 K#/hod.
¥ slu" by recepce
¥ kop’rov‡n’, skenov‡n’, tisk
¥ rychl$ internet

 ¥ kvalitn’ k‡va
 ¥ ob#erstven’
 ¥ odd%lenŽ pracovn’ stoly
 ¥ zasedac’ m’stnost
 ¥ v$hody pro #leny
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